
 

From: 
Nicholas Lee 

   
 

To: 
t.a.v. Minister van Financiën 

Belastingdienst 
Postbus 14 

6400AA Heerlen
 
Onderwerp: Bezwaarschrift beslissling inzageverzoek FSV 
 
Ik schrijf in reactie op een antwoord van de Belastingdienst van 9 september 2021 in na een AVG-verzoek 
dat op 5 juli 2021 is verzonden. 
 
Mijn oorspronkelijke verzoek had betrekking op de volgende informatie: 
 

x Alle persoonlijke informatie die eerder door de Belastingdienst / Ministerie van Financiën is 
doorgegeven aan een niet-EU rechtsgebied, zoals de Verenigde Staten 

x Toegang tot alle persoonsgegevens die naar de Verenigde Staten zullen worden doorgegeven, 
voorafgaand aan alle toekomstige doorgiften die plaatsvinden in het kader van de Verenigde Staten 
- Nederlandse FATCA-IGA.  

x De mogelijkheid om onjuiste informatie te corrigeren voordat deze aan de Verenigde Staten wordt 
overgedragen, waarbij wordt opgemerkt dat er geen adequate beroepsmogelijkheden zijn indien 
de Verenigde Staten onjuiste actie ondernemen op basis van onjuiste informatie; iets wat duidelijk 
wordt bevestigd door het arrest Schrems II van het HJEU. 
 

In de oorspronkelijke brief werd opgemerkt dat de Internal Revenue Service van de Verenigde Staten de 
AVG niet erkent en geen gelijkwaardige bescherming biedt, en eerder verzoeken om toegang van 
ingezetenen van de Europese Unie heeft afgewezen. Sindsdien hebben de Verenigde Staten specifieker 
verklaard dat zij niet kunnen ingaan op verzoeken om toegang van personen die een kopie wensen van 
gegevens die zij in het kader van FATCA IGA's hebben ontvangen.  
 
Het antwoord van 9 september dat namens de minister van Financiën is gegeven, beantwoordt in het 
geheel niet aan het oorspronkelijke verzoek, en verwijst naar een systeem (FSV) waarnaar in geen van 
mijn eerdere correspondentie wordt verwezen, dat niet in gebruik is en dat in geen enkel openbaar 
verband staat met de ten uitvoer gelegde FATCA IGA en de op handen zijnde gegevensoverdracht waarvan 
uw bureau heeft verklaard dat die eind september zal plaatsvinden.  Ik heb op geen enkel moment 
gevraagd of mijn informatie in de FSV stond. 
 
Gezien het volstrekt onjuiste antwoord op het verzoek, de aanzienlijke vertragingen als gevolg van het 
verzoek van de Belastingdienst om extra verwerkingstijd, en de dreigende doorgifte van gegevens die 
mogelijk onjuist zijn en die waarschijnlijk niet zijn geminimaliseerd in overeenstemming met de AVG , 
verzoek ik de Belastingdienst het oorspronkelijke verzoek met spoed te behandelen en zich daarbij te 
richten op de US-NL FATCA IGA, waarbij ook de mogelijkheid wordt geboden om eventuele fouten te 
corrigeren voordat de gegevens naar de Verenigde Staten worden doorgegeven.1 
 
 

 
1 Er zij op gewezen dat de gegevensoverdracht waarnaar in dit punt wordt verwezen, inmiddels heeft plaatsgevonden. Hoewel 
niet langer spoedeisend, dient deze nog steeds tijdig te worden verwerkt.  
 
Ik verzoek de Belastingdienst het oorspronkelijke verzoek tijdig te behandelen, zich daarbij ook te richten op gegevens die in het 
kader van de US-NL FATCA IGA worden doorgegeven, maar zich daartoe niet te beperken, en zich er in de toekomst toe te 
verbinden voldoende gelegenheid te bieden om gegevens te verkrijgen, te toetsen en te corrigeren voordat zij in 2022 worden 
doorgegeven. 



 

Aangezien de kans groot is dat dit verzoek niet tijdig zal worden verwerkt om eventuele onjuiste of niet 
geminimaliseerde gegevens te wijzigen vóór de beoogde gegevensoverdracht aan de Verenigde Staten, 
deel ik u mee dat ik een AVG artikel 21 bezwaar heb ingediend tegen de verwerking en overdracht van mijn 
persoonsgegevens, met aanvullende details waaruit blijkt dat zowel de Belastingdienst als de Internal 
Revenue Service zich niet aan de wet houden.2 
 
Ik wil graag geloven dat Nederland een land is waar de rechtsstaat bestaat, ook als dat politiek niet goed 
uitkomt. Dit geloof wordt echter op de proef gesteld door de regelrechte weigering van de Verenigde 
Staten om zinvol te reageren op een verzoek om informatie van Nederland, gevolgd door het 
nietszeggende antwoord van de Belastingdienst toen haar werd gevraagd welke informatie zij stuurde. 
 
Voor een burger lijkt het erop dat het ministerie van Financiën het standpunt heeft ingenomen dat het 
vermijden van moeilijke gesprekken met een naaste handelspartner voorrang heeft op de wetgeving van 
de Europese Unie en de arresten van het Hof van Justitie van de Europese Unie, ondanks het feit dat alle 
inwoners van de EU recht hebben op gelijkwaardige gegevensbescherming in het kader van de AVG. 
 
Met Respect, 
 
Nicholas Lee 
 
BSN:  
 
13 September 2021 / 30 November 2021 

 
2 Ik merk op dat de Belastingdienst nog niet heeft gereageerd op het bezwaar op grond van artikel 21 van de AVG, en dat hij het 
door de AVG voorgeschreven verwerkingstijdvak van 30 dagen aanzienlijk heeft overschreden. De dienst heeft ook niet 
gereageerd op een vervolgbrief. De Autoriteit Persoonsgegevens is op passende wijze geïnformeerd. 


